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Zápis z jednání VV ČF dne 23. 8. 2022 – 08/2022 

Lomnického 1705/5, Praha 4 
 
 
Přítomní:  Daniel Novák, Petr Musil, Václav Culka, Lukáš Dolejš, Petr Galasovský, Jiří Dufek, 

Jan Kovář, Tomáš Pacák (do 13:45) 
 
Omluveni:  Martin Musil 
 
Hosté:  Tomáš Frank, Jakub Furmánek, Jan Jirovský, Veronika Jelínková, Zdeněk 

Mlčoušek, Zuzana Svobodová, Roman Urbář, Filip Šuman (do 12:20) 
 
ORK:  Předseda ORK, případně jím pověřený člen, nevyužili práva se zúčastnit zasedání 

VV s hlasem poradním. 
 
Ověřovatelé: Jiří Dufek, Petr Galasovský 
 
Zapisovatel:  Veronika Jelínková  
 
Zahájení: 09:40 
Ukončení: 14:40 
 
 
Program jednání: 

1) Schválení zápisu z VV 06/n/2022 a programu jednání 08/2022 

2) Kontrola plnění usnesení VV  

3) Zpráva o činnosti jednotlivých komisí 

4) Plán práce VV ČF na sezónu 2022/2023 

5) Mezinárodní záležitosti 

6) Vývoj v politických záležitostech 

7) Finanční stabilita  

8) Informace ze Sekretariátu 

9) Cestovní příspěvek 

10) Akční plán rozvoje žen ve florbale 

11) Hodnocení stavu rozvoje regionálních složek (výstupy z analýzy dat po předchozí sezóně a 

návrh opatření pro ostatní komise a regionální složky) 

12) Zpráva o průběhu programu finanční podpory superligovým oddílům v oblasti propagace a 

komunikace v rámci projektu LSL 

 

Materiály brané na vědomí: 

40) Analýza přihlášek družstev v jednotlivých kategoriích 

41) Návrh na spolupořadatele finálového završení pohárové soutěže 

42) Zpráva o stavu příprav reprezentace 
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AD 1) Schválení zápisu z VV 06/n/2022 a programu jednání 08/2022 

 

Viz výše. 

 

Usnesení č. 01/08/22: VV ČF 

- schvaluje zápis z jednání VV 06/n/22 

- schvaluje program jednání VV 08/22 

- jmenuje ověřovateli zápisu VV 08/22 J. Dufka a P. Galasovského 

 

 

AD 2) Kontrola plnění usnesení VV  

 

Proběhla kontrola plnění unesení VV. Mimo usnesení č. 10/05/22 a č. 07/06/22 byla všechna 

ostatní splněna. 

Usnesení č. 02/08/22: VV ČF 

- bere na vědomí kontrolu plnění usnesení VV 

 

 

AD 3) Zpráva o činnosti jednotlivých komisí  

 

Předsedové jednotlivých komisí přednesli zprávu o činnosti svých komisí. 

 

EKO – komise nejednala; v materiálech pro jednání jsou připraveny materiály, kterými se členové 

komise zabývali online či je připravovali na předchozích jednáních komise. 

  

KRO – běžné jednání komise 12. 8.; setkání předsedy komise a zástupců regionálních 

sekretariátu, kde probíhalo hodnocení RPRR 2021/2022 a ambic se smysluplností RPRR 

2022/2023 ze strany sekretariátu regionů. Výsledky s výstupy byly řešeny s KRO 12. 8. a následně 

zaslány do regionů a hejtmanům. Vše se detailně prezentovalo na jednání s hejtmany a manažery 

regionů 18. 8. v Pardubicích, kde proběhlo Hodnocení RPRR 2021/2022 a představení RPRR 

2022/2023. Další jednání komise je naplánováno na 6. 9. 

 

KVM – komise nejednala; bylo v plánu během turnaje Czech Open, ale nakonec nebylo 

realizováno, úkoly rozděleny, jednání proběhne 13. 9. 

  

KRD – komise jednala 20. 7. a 17. 8.; obsahem jednání byla finalizace obsahu základních 

školeních rozhodčích a delegátů se stanovením podmínek pro celostátní rozhodčí a delegáty pro 

sezónu 2022/2023; příprava harmonogramu seminářů pro celostátní rozhodčí a delegáty na celou 

sezónu 2022/2023; ukončení činnosti člena KRD - Daniel Bartošek a návrh nového člena KRD - 

Jiří Šimíček; příprava materiálu Kroky k dosažení vyšší prestiže rozhodčích (finalizace materiálu 

proběhne v září); domluva na principech příprav nominací rozhodčích a delegátů, které slouží jako 

zadání pro pracovníky Sekretariátu; příprava říjnového prezenčního semináře rozhodčích - 

domluva na návrzích témat a školitelích z oblastí psychologie, kondičního tréninku apod. 
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KS – komise nejednala, další jednání proběhne v září, Sekretariát pracoval na ukončení předchozí 

a start nové sezóny.  

P. Galasovský vznesl dotaz ohledně udělení výjimky pro přihlášení do celostátní soutěže 

dorostenců u oddílu BUTCHIS při neplnění podmínky počtu vyškolených rozhodčích z jejich strany. 

Z. Mlčoušek objasnil, že šlo o doplnění do vhodnějšího počtu týmů v soutěži a následně vysvětlil 

podrobnosti a okolnosti.  

Dále se T. Pacák dotazoval na ústupky v kritériích pro přijetí do vrcholové části Poháru. Opět Z. 

Mlčoušek objasnil, že i v tomto případě šlo o počet týmů v soutěži, aby bylo dosaženo optimálních 

podmínek. A dále doplnil, že v průběhu vrcholové části Poháru je prostor pro výchovu rozhodčích 

v těžších zápasech. Přidal, že je tím získán prostor pro testování změn a úpravy FISu v ostrém 

provozu. Během víkendu bylo odehráno 180 utkání v 1. kole Poháru. 

 

KR – komise oproti původnímu plánu nejednala; důležité oblasti řešili online – zhodnocení účasti 

na Světových hrách; dále zhodnocení U19 na turnaji ŠKODA-ENERGO 2022, příprava před MS 

WU19 v Katovicích. Komise bude jednat o pokračování působení trenéra juniorek (T. Martiník) i 

v dalším cyklu. Dále informoval o 1. setkání reprezentačních trenérů pod vedením J. Berky (4 

hlavní trenéři + Z. Svobodová) – v plánu je pravidelné setkávání, kdy hlavním cílem je sdílení 

zkušeností.  

  

KEFAM – komise jednala koncem června a 16. 8.; obsahem červnového jednání byla příprava 

koncepce a obsahem srpnového jednání bylo nastavení sezóny 2022/2023 a progresivní přístup 

ke klubům Livesport Superligy; předkládaný materiál Zpráva o průběhu programu podpory 

superligovým oddílům v oblasti propagace a komunikace v rámci projektu Livesport Superligy; 

setkání KEFAM a prezidentů elitních soutěží; materiál v připomínkovacím řízení; Pohár mistrů. 

 

KRP – jednání bylo v plánu. Nakonec se neuskutečnilo z důvodu nemoci předsedy. V plánu je 

jednání na začátku září. 

 

J. Kovář členy VV informoval o nastavení Komise infrastruktury (KIN) a předložil ke schválení 

statut komise. Současně předložil návrh prozatím jednoho člena KIN ke schválení, Štěpána 

Vacíka. Byl také stanoven plán práce komise.  

D. Novák uvedl, že ve statutu ve článku IV. bod 1. dojde k doplnění na „KIN zajišťuje zejména tyto 

činnosti: připravuje podklady pro strategická rozhodnutí v oblasti investičního využití finančních 

rezerv a volných finančních prostředků pro oblast rozvoje infrastruktury“ 

D. Novák informoval členy VV o úpravě činnosti Komise ekonomiky (EKO) a předložil ke schválení 

aktualizovaný statut komise.  

J. Furmánek členy VV informoval o formální úpravě činnosti Komise rovných příležitostí (KRP) a 

předložil ke schválení aktualizovaný statut komise vlivem změny názvu komise z Komise žen na 

posledním jednání VV. 

D. Novák členy VV informoval, že prozatím neproběhlo jednání s předsedou ORK ohledně 

nastavení fungování a dodržování potřebných lhůt na základě Usnesení VV č. 10/05/22 a 

Usnesení VV č. 07/06/22. Je plánováno na úterý 30. 8. 

V. Culka za KR informoval členy VV o přípravě a průběhu jednání pro obsazení pozice trenéra 

juniorek pro nový cyklus. 



 

Zápis z jednání VV srpen 2022 - ověřený  4/10 

P. Galasovský za KRD předložil ke schválení změnu člena KRD, odstupuje D. Bartošek, 

navrženým novým členem je J. Šimíček a v krátkosti jej představil.  

 

Usnesení č. 03/08/22: VV ČF 

- bere na vědomí zprávu o činnosti jednotlivých odborných komisí 

- schvaluje statut Komise infrastruktury 

- schvaluje doplnění článku IV. v bodu 1.: „KIN zajišťuje zejména 

tyto činnosti: připravuje podklady pro strategická rozhodnutí 

v oblasti investičního využití finančních rezerv a volných 

finančních prostředků pro oblast rozvoje infrastruktury“ 

- schvaluje člena KIN Š. Vacíka 

- schvaluje úpravu statutu Ekonomické komise 

- schvaluje úpravu statutu Komise rovných příležitostí 

- bere na vědomí informace o jednání D. Nováka s předsedou ORK 

ohledně nastavení fungování a dodržování potřebných lhůt na 

základě Usnesení VV č. 10/05/22 a Usnesení VV č. 07/06/22  

- bere na vědomí informace o přípravě a průběhu jednání pro 

obsazení pozice trenéra juniorek pro nový cyklus 

- bere na vědomí odstoupení člena KRD D. Bartoška a schvaluje 

nového člena KRD J. Šimíčka 

 

 

AD 4) Plán práce VV ČF na sezónu 2022/2023 

 

D. Novák předložil ke schválení aktualizaci Plánu práce VV na sezónu 2022/2023, ve kterém došlo 

k úpravám v komisích KEI, KIN a KRP.  

T. Frank upozornil na dořešení termínu lednového jednání VV, kdy po poslední zkušenosti 

proběhne odděleně jednání VV od setkání s hejtmany a navrhl termín jednání VV na 24. 1. 2023 a 

připomněl výjezdní jednodenní setkání s hejtmany 27. 1. 2023. 

 

Usnesení č. 04/08/22: VV ČF 

- schvaluje aktualizovaný Plán práce VV na sezónu 2022/2023 

- schvaluje termín jednání VV na 24. 1. 2023 a výjezdní jednodenní 

setkání členů VV s hejtmany 27. 1. 2023 

 

 

AD 5) Mezinárodní záležitosti  

  

D. Novák členy VV informoval o aktuálních mezinárodních záležitostech. 

Na základě pokračování dlouhodobé diskuze o tématu Future Floorball připravil F. Šuman 

prezentaci, ve které byli členové VV informováni o celkové situaci a kompletním vývoji diskuze o 

tomto tématu od roku 2017, včetně průběžných stanovisek ČF. Současně podrobně seznámil 

členy VV s diskutovanými dopady případných změn.  Členové VV obsáhle diskutovali různá témata 

a pohledy na možné dopady případných změn spojené s úpravou hracího času na 3x 15 min a 
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snížením počtu hráčů na lavičce. Diskuze byla postupně rozdělena na dva podhledy – dopady 

mezinárodní a případné dopady na národní úrovní, protože v současnosti je pravděpodobné, že 

změny budou diskutovány pouze pro mezinárodní akce s tím, že na každé federaci by záleželo, 

zda a jak bude případně změny implementovat i národně. Mezi členy panovala shoda, že na 

mezinárodní úrovni by změny přinesly pozitivní dopady (zejména větší vyrovnanost akcí). Případné 

dopady a případnou implementaci na národní úrovni by bylo nutné déle diskutovat v případě, 

pokud by byla změna aplikována na mezinárodní akce. 

 

Dále byly diskutovány Světové hry 2022, jak z pohledu akce samotné, tak z pohledu české účasti. 

F. Šuman, který na akci zastupoval vedení ČF a současně vedl celou českou delegaci za ČOV, 

zhodnotil akci z různých hledisek. Z organizačního pohledu šlo o obrovskou akci, systémem 

srovnatelnou s OH. Nicméně přístup organizátorů k jednotlivým sportům byl nevyrovnaný. U 

sportů, které jsou v USA populární a kde očekávali vysokou návštěvnost, byla snaha o olympijskou 

úroveň (např. softbal), u další části připravili sport „celkem slušně“, ale u jiných spíše „jen aby 

proběhly“. Tlakem IFF se podařilo, že florbal, který by v USA byl až ve třetí úrovni, probíhal ve 

srovnání s jinými sporty v té druhé kategorii, i když samozřejmě nebylo možné očekávat úroveň, 

která bývá v Evropě na nejdůležitějších florbalových mistrovstvích. Z hlediska mezinárodního 

rozvoje se jednoznačně potvrdilo, že SH jsou s odstupem nejvýznamnější akce, kde se nyní florbal 

může prezentovat. Jak vůči ostatním sportům, mezinárodnímu olympijskému výboru (účast 

předsedy MOV v USA!), tak vůči národním olympijským výborům různých zemí. Vyzdvihl přístup a 

podporu ČOV, kterého se spoluprací neolymp. sportů podařilo postupně dosáhnout (v minulosti 

ČOV výpravu takto nezastřešoval). Nyní se daří, aby měly české sporty podobné zázemí a 

podporu jako na OH (M. Doktor sportovní vedoucí výpravy, český dům, organizační, medicínská a 

mediální podpora). Celkově měla výprava 140 účastníků. F. Šuman informoval, že po velkém boji 

se podařilo, aby SH podpořila i NSA (výši 11,5 mil. Kč), což bylo použito na podporu jednotlivých 

svazů – na náklady za dopravu apod; ČF získá podporu 600 tis. Kč.  

Z. Svobodová zhodnotila sportovní stránku účasti – na akci jel mladý tým s medailovými ambicemi. 

Důležité vítězství v zápase o 3. místo. Hráči zažili speciální atmosféru multisportovní akce, 

společné cesty s dalšími týmy na i z utkání; možnost diskusí trenérů, realizačních týmů i 

samotných sportovců se všemi dalšími českými sportovci. Potvrdila výše uvedené, že 

z organizačního hlediska není možné multisportovní akci srovnávat se samostatnou florbalovou 

akcí. Florbal získal prestižní lokaci v hlavním clusteru sportů, ale výhodná lokalita přinesla i limity - 

výrazně horší zázemí na „hale“ – např. nerovný povrch, šatny bez sprch atd... Sportovně 

významný posun SH k MS mužů. Historický výsledek, kdy Švýcarsko na úkor Lotyšska 

nepostoupilo do semifinále.  Velké rozdíly u mediální pozornosti z pohledu jednotlivých zemí, u ČF 

se pozitivně projevila účast našeho zástupce na místě a velká podpora ČOV. 

T. Frank přednesl nové informace k připravovanému konceptu Home Away Champions cup od 

sezóny 2023/2024, kdy se nadále počítá se nasazením tohoto konceptu od sezóny 2023/2024. 

Současně informoval členy VV, že pouze zástupci ČF mají na projekt vyšší ambice, než se reálně 

připravuje a současně se snaží poukázat na potřebnou připravenost vzhledem k nulovým 

zkušenostem sekretariátu IFF řídit jednozápasy. 

Členové VV byli vyzváni, aby se vyjádřili k možnosti své účasti na MS juniorek v Polsku a na 

listopadovém MS mužů ve Švýcarsku. 
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T. Frank informoval o plánovaném kongresu IFF během MS ve Švýcarsku, kde budou ČF 

zastupovat D. Novák, T. Frank a Z. Svobodová. 

 

Usnesení č. 05/08/22: VV ČF 

- bere na vědomí informace o mezinárodních záležitostech 

- bere na vědomí informace o další fázi jednání Future Floorball a 

předloženou prezentaci 

- bere na vědomí informace o průběhu účasti na Světových hrách 

- bere na vědomí informace k Champions cupu 

- bere na vědomí informaci o možnosti účasti členů VV na MS 

juniorek v Polsku a na listopadovém MS mužů ve Švýcarsku 

- schvaluje zastoupení ČF na kongresu IFF, který proběhne v rámci 

MS mužů ve Švýcarsku, ve složení D. Novák, T. Frank a Z. 

Svobodová 

 

 

AD 6) Vývoj v politických záležitostech 

 

D. Novák informoval o vývoji v politických záležitostech. Seznámil členy VV s průběhem jednání 

s předsedou NSA F. Neusserem. 

F. Šuman doplnil aktuální politické informace. Informoval, že se NSA podařilo získat dodatečnou 

podporu 500 mil ze státního rozpočtu. Již nyní probíhá jednání o státní podpoře na rok 2023. 

Probíhá na různých úrovních, bohužel nekoordinovaně. Nyní se zatím nedá odhadnout výsledek, 

ale zatím je v interním návrhu státního rozpočtu nižší částka, než byla využita roce 2022 (v roce 22 

došlo k převodu významných financí z roku 21). Z aktuálních situace bylo 25 svazů v 1. kole 

dotační výzvy NSA informováno, že nedostanou žádnou podporu (následně byla vyhlášeno 2.kolo, 

kde obdrží nejčastěji 20-60% loňské dotace); Probíhá jednání o novele zákona o podpoře sportu. 

Dále F. Šuman informoval o průběhu ODM 2022, která byla mimořádně úspěšná. Účast řady 

zástupců ČF, někteří aktivní hejtmané a zástupci z regionů využili ideální příležitost ODM k jednání 

se zástupci krajů. Florbalový turnaj proběhl také úspěšně. Zopakoval členům VV možnost 

individuálně se na něj kdykoliv obrátit ve všech oblastech, ve kterých ČF zastupuje. 

F. Šuman následně využil své účasti na VV a doplnil informace z aktuálních aktivit ČF s.r.o. 

v oblasti práce s partnery. Informoval o situaci s nejdůležitějšími partnery ČF, informoval o nutnosti 

hledat další alternativní zdroje. Informoval, že na základě interní dohody se odložil start platformy 

pro elitní utkání na příští sezónu, naopak úspěšně se podařilo finalizovat dohodu na vybudování 

platformy pro mládež, kdy domluvený partner investuje vysoké finanční prostředky pro umožnění 

výroby přenosů z mládežnických utkání. Ke komunikaci dojde již v následujících týdnech. 

Současně varoval, že se na řadě jednání s partnery projevuje současná ekonomická situace, 

spojená s válečným konfliktem, inflací a v poslední době i extrémním nárůstem nákladů na 

energie.    

T. Frank dále informoval o vypsání dotační výzvy (NSA) Provoz a údržba 2022. Dále byli členové 

VV informováni o vypsání 2. kola dotační výzvy (NSA) Můj Klub 2022 a průběhu kontrol 

oprávněnosti žadatelů v této dotační výzvě z 1. kola.  
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T. Frank seznámil členy VV o zahájení činnosti Národního rozhodčího soudu pro sport (NRSS) a 

jeho působení v návaznosti na činnost a rozhodnutí Antidopingového výboru ČR. 

D. Novák informoval o průběhu valné hromady ČUS, kde neustále probíhá konfrontace mezi ČOV 

a ČUS,  což z hlediska celkové jednotnosti sportovního prostředí v ČR není dobré. 

 

Usnesení č. 06/08/22: VV ČF 

- bere na vědomí informace o vývoji v politických záležitostech  

- bere na vědomí informace z jednání s předsedou NSA F. 

Neusserem 

- bere na vědomí informaci o vypsání dotační výzvy (NSA) Provoz 

a údržba 2022 

- bere na vědomí informaci o vypsání 2. kola dotační výzvy (NSA) 

Můj Klub 2022 a průběhu kontrol oprávněnosti žadatelů v této 

dotační výzvě z 1. kola 

- bere na vědomí informace z aktuálních aktivit ČF s.r.o. 

- bere na vědomí informace o složitosti financování sportu 

z pohledu státu s vlivem začátkem účinnosti nového zákonu o 

sportu 

- bere na vědomí informaci o zahájení činnosti Národního 

rozhodčího soudu pro sport (NRSS) a jeho působení v návaznosti 

na činnost a rozhodnutí Antidopingového výboru ČR  

- bere na vědomí informace o průběhu valné hromady ČUSu 

 

 

AD 7) Finanční stabilita  

  

D. Novák představil členům VV posun v dané oblasti a pokračovala diskuse členů VV nad oblastí 

priorit a kroky vedoucí k udržení finanční stability ve střednědobém horizontu. Byl předložen ke 

schválení návrh střednědobé strategie včetně modelace nákladů a výnosů. 

Úvodem D. Novák shrnul cíl celé strategie a také jednotlivá východiska. Dále pokračoval shrnutím 

hlavních dopadů na příjmové stránce, kdy výrazný výpadek na straně dotační podpory bude 

částečně řešen navýšením poplatků ČF, které se více než 10 let neupravovaly. Byla schválena 

konkrétní výše individuální hráčské licence, platby za soupisku družstva a zvýšení startovného pro 

následující sezónu. Zvýšení zmíněných plateb bude platné od 1.1.2023. V rámci strategie bylo 

také schváleno, že od zmíněného data bude probíhat indexace nárůstu těchto plateb ve výši 

vyhlášené inflace za předchozí rok. Současně bude výpadek ve výši státní dotace kompenzován i 

řešením s ČF s.r.o. a maximální snahou o navýšení marketingových příjmů.  

Kromě řešení příjmové stránky počítá strategie s kroky na nákladové straně. Nejdůležitějším 

bodem je, že ve všech oblastech bude absorbován dopad inflace (nedojde k navýšení objemu pro 

jednotlivé oblasti v důsledku inflace). Současně dojde k částečným úsporám u personální 

struktury, v provozních nákladech, ve vývoji FIS a je plánována finanční a tím i obsahová 

modifikace projektů oddílové podpory (zejména ukončení funkčnosti projektu podpory 

marketingové činnosti SL oddílů a modifikace komplexního programu vzdělávání oddílů). 
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Členové VV se po prezentaci jednotlivých kroků a dopadů na východiscích, které střednědobá 

finanční strategie určuje, shodli a materiál schválili. D. Novák byl pověřen rozpracováním detailů 

dopadů schválené strategie včetně návrhu jejich komunikace do florbalového hnutí. 

 

Usnesení č. 07/08/22: VV ČF 

- bere na vědomí informace z pokračující diskuse nad oblastí priorit 

a kroků vedoucí k udržení finanční stability ve střednědobém 

horizontu  

- schvaluje návrh strategie a modelace nákladů 

- ukládá rozpracovat detaily předložené strategie  

Zodpovídají: D. Novák  Termín: 12. 9. 2022 

 

 

AD 8) Informace ze Sekretariátu 

 

T. Frank předložil aktuální informace ze Sekretariátu.   

J. Jirovský a T. Frank členy VV informovali o personálních změnách v nesoutěžním úseku, dále na 

pozici office managerky a dále o personálních změnách v regionech KV+PL a PH+SČ. 

R. Urbář předložil informace ze setkání s kapitánkami Extraligy a kapitány Superligy před startem 

sezóny. Dále informoval o stavu spuštění nového webu ČF. 

J. Jirovský přednesl informace o připravovaném společném setkání oddílů zapojených do 

Komplexního programu rozvoje, které je plánováno na 11. – 12. 10. 2022.  

Z. Mlčoušek přednesl informace o zahájení soutěžního ročníku 2022/2023. 

 

Usnesení č. 08/08/22: VV ČF 

- bere na vědomí informace ze Sekretariátu 

- bere na vědomí informace o personálních změnách 

v nesoutěžním úseku, na pozici office managerky a dále o 

změnách v regionech KV+PL a PH+SČ  

- bere na vědomí informace ze setkání s kapitánkami a kapitány 

před startem sezóny 

- bere na vědomí informace o stavu nového webu ČF 

- bere na vědomí informace o připravovaném společném setkání 

oddílů zapojených do Komplexního programu rozvoje, které je  

plánováno na 11. – 12. 10. 2022 

- bere na vědomí informace o zahájení soutěžního ročníku 

2022/2023 

 

 

AD 9) Cestovní příspěvek  

 

T. Frank za EKO předložil ke schválení úpravu sazby příspěvku na cestovní náklady. Představil 

členům VV systémový přístup k řešení výše příspěvku na cestovní náklady v souvislosti 

s průměrnou cennou pohonných hmot. Tento systémový návrh pracuje s dynamickou možností 
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upravovat cenu příspěvku dle aktuální ceny pohonných hmot oběma směry. Následně přiblížil 

návrh dle tohoto systému na zvýšení příspěvku z dosavadní výše 4,- Kč / km na 4,50 / Km od 

1.9.2022. Návrh byl následně schválen. 

 

Usnesení č. 09/08/22: VV ČF 

- schvaluje navýšení příspěvku na cestovní náklady definované 
ekonomickou směrnicí na 4,50 Kč / km s platností od 1. 9. 2022 

- ukládá informovat dotčené subjekty a zveřejnit schválené 

materiály na webu ČF 

Zodpovídají: T. Frank  Termín: 31. 8.2022 

 

 

AD 10) Akční plán rozvoje žen ve florbale 

 

Členové VV z důvodu nepřítomnosti M. Musila nediskutovali materiál Akční plán rozvoje žen ve 

florbale, který je po připomínkovacím řízení. Bod odložen na další jednání. J. Furmánek doplnil, že 

do materiálu byly zapracovány připomínky a byla změněna struktura materiálu tak, aby více 

vyhovoval čtenáři. 

 

Usnesení č. 10/08/22: VV ČF 

- schvaluje odklad diskuse na příští jednání 

 

 

AD 11) Hodnocení stavu rozvoje regionálních složek (výstupy z analýzy dat po předchozí 

sezóně a návrh opatření pro ostatní komise a regionální složky) 

 

P. Musil za KRO vyzval předsedy odborných komisí, aby přednesli výstupy z diskusí ve svých 

komisích a předložili návrhy opatření pro své odborné komise vycházející z materiálu Hodnocení 

stavu rozvoje regionálních složek (výstupy z analýzy dat po předchozí sezóně a návrh opatření pro 

ostatní komise a regionální složky). 

 

Usnesení č. 11/08/22: VV ČF 

- bere na vědomí výstupy a návrhy opatření z jednotlivých 

odborných komisí 

- ukládá finalizovat materiál 

Zodpovídají:  P. Musil  Termín: 12. 9. 2022  

 

 

AD 12) Zpráva o průběhu programu finanční podpory superligovým oddílům v oblasti 

propagace a komunikace v rámci projektu LSL 

 

R. Urbář za KEFAM předložil ke schválení Zprávu o průběhu programu finanční podpory 

superligovým oddílům v oblasti propagace a komunikace v rámci projektu LSL. Přiblížil členům VV 
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informace se společných setkání s oddíly a seznámil je s harmonogramem řešení tohoto 

programu. 

 

Usnesení č. 12/08/22: VV ČF 

- schvaluje Zprávu o průběhu programu finanční podpory 

superligovým oddílům v oblasti propagace a komunikace v rámci 

projektu LSL 

- ukládá informovat dotčené subjekty 

Zodpovídají: T. Pacák  Termín: 31. 8.2022 

 

 

Materiály brané na vědomí: 

AD 40) Analýza přihlášek družstev v jednotlivých kategoriích 

 

J. Dufek za KS předložil materiál Analýza přihlášek družstev v jednotlivých kategoriích. Z. 

Mlčoušek členy VV upozornil na pokračující snižování počtu ženských družstev a upozornil na 

potřebu toto zvrátit v budoucích letech. Roste celkový počet družstev, ale klesá počet aktivních 

oddílů.  

 

Usnesení č. 40/08/22: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Analýza přihlášek družstev v jednotlivých 

kategoriích 

 

 

AD 41) Návrh na spolupořadatele finálového završení pohárové soutěže 

 

J. Dufek za KS nepředložil materiál Návrh na spolupořadatele finálového završení pohárové 

soutěže a požádal o odložení bodu na další jednání. 

 

Usnesení č. 41/08/22: VV ČF 

- schvaluje přesun bodu na další jednání 

 

 

AD 42) Zpráva o stavu příprav reprezentace juniorek 

 

V. Culka za KR předložil Zprávu o stavu příprav reprezentace juniorek na nadcházející MSJ 

v Polsku. 

 

Usnesení č. 42/08/22: VV ČF 

- bere na vědomí Zprávu o stavu příprav reprezentace juniorek 


